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Betreft: Beantwoording schriftelijke vragen (RvO art. 41) inzake de opvang van asielzoekers en 
statushouders in Ridderkerk  

Geachte heer Borst, 
 

 

Op 12 juni jl. heeft u vragen gesteld over de opvang van asielzoekers en statushouders in Ridderkerk. 
Met deze brief beantwoorden wij uw vragen. 
 
Vraag 1 
Verwacht het college, net als de VVD Ridderkerk, dat door toenemende landelijke instroom van 
asielzoekers de opgave voor Ridderkerk om de huisvesting en integratie van statushouders te 
organiseren nog groter wordt?   
 
Antwoord: 
Ja, dat is ook de verwachting van het college. De taakstelling voor de tweede helft van 2023 is al groter 
dan de taakstelling voor de eerste helft van 2023. 
 
Vraag 2 
Wat doet het college er op dit moment al aan om te anticiperen op een mogelijke toename?   
 
Antwoord: 
Wij verkennen de uitdagingen die deze mogelijke toename in de vraag naar huisvesting van diverse 
doelgroepen met zich meebrengt. 
 
Vraag 3 
Heeft het college zicht op de omvang van de opgave die de komende spreidingswet met zich meebrengt 
en in hoeverre Ridderkerk in staat is om aan deze personen onderdak te bieden? 
 
Antwoord: 
Wij hebben een eerste indicatie gekregen. Op basis van die informatie zou het gaan om 233 
asielzoekers. Momenteel biedt Ridderkerk huisvesting aan 90 asielzoekers op asielschip de Calypso. 
 
  



 
 

Vraag 4 
Is het college, net als de VVD Ridderkerk, van mening dat de oplopende aantallen asielzoekers, 
statushouders en ook de Oekraïense ontheemden impact hebben op Ridderkerk en kunnen zorgen voor 
een nog grotere druk op de woningmarkt, zorg, onderwijs en leefbaarheid? 
 
Antwoord: 
Ja, dat is het college met de VVD Ridderkerk eens. 
 
Vraag 5 
Heeft het college tijdens het Jaarcongres (ALV) van de VNG ingestemd met de bovengenoemde 
resolutie ‘Uit de opvangcrisis komen en blijven’ op 14 juni? 
 
Antwoord: 
Ja, wij hebben met deze resolutie ingestemd. 
 
Vraag 6 
Wanneer gaat het college het gesprek met de raad aan – bijvoorbeeld in een commissiebijeenkomst – 
om te bepalen of Ridderkerk bereid is om middelen en personeel in te zetten om te voldoen aan de 
steeds groter wordende landelijke taakstellingen?   
 
Antwoord: 
De taakstellingen worden landelijk opgelegd en Ridderkerk heeft de inspanningsverplichting om aan die 
taakstellingen te voldoen. Om aan die taakstellingen te voldoen zetten zowel de gemeente als onze 
partnerorganisaties middelen en personeel in. Hiervoor vindt ook financiering door het Rijk plaats. Voor 
zover het om gemeentelijke middelen en personeel gaat informeren wij uw raad daarover via de 
gebruikelijke PenC-instrumenten. 
 
Wij vertrouwen erop u voor dit moment voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Hoogachtend, 
 
Het college van burgemeester en wethouders van Ridderkerk, 
 
de secretaris,  de burgemeester, 

 
  
  
 
 

 

dhr. H.W.J. Klaucke Dhr. C.A. Oosterwijk 
 


